
   17س در www.facebook.com/khosro.ebrahimi آموزش زبان نصرت

                                          hamsafar620@Gmail.com        1    خسرو ابراهیمی 
 

Fifteen                                                                    پانزده 
Sixteen شانزده                                                                  
Seventeen                                       هفده                      
Eighteen هجده                                                                
Nineteen نوزده                                                               
She مونث(  او                        (                                                   
She's my daughter. منه دختر او                                          
He'd like to eat something, too. بخوره چیزی یه داره میل هم او                  
Does your daughter live here? میکنه؟                    آیا دختر شما اینجا زندگی  
Does your son want to eat?                          آیا پسرتون میخواد غذا بخوره؟ 
Ask me.                                                                 ( از من بپرس ) از من بپرسید 
Ask me where Tehran is? ؟                            از من بپرسید تهران کجاست  
Ask me if I have a car? از من بپرسید که آیا من ماشین دارم؟                                      
Tell me.                                                                 ( به من بگو ) به من بگید 
Tell me you live in Iran.                                   به من بگید شما در ایران زندگی میکنید 
I don't know who that is.                                 من نمیدونم اون کیه؟ 
Where does your daughter want to go?       دخترتون کجا میخواد بره؟ 
 
_______________________________  
 
Who's that?                                                          اون کیه؟ 
That's my husband.                                         اون شوهرمه 
Is Ali home?                                                         آیا علی منزله؟ 
No, he's not home. ن منزل نیست                                          نه او  
Ali's not home.  
He's not home.  
 
Where's my wallet?                                          کیف پولم کجاست؟ 
It's on the floor.                                                   رو زمینه 
 
I owe you a lot.                                                   ( بدهکارم ) من یه عالمه به شما مدیونم 
I owe you fourteen dollars.                           من بهت چهارده دلار بدهکارم 
You don't owe me fourteen dollars.          تو بهم چهارده دلار بدهکار نیستی 
Then how much do I owe you?                   پس چقدر بهت بدهکارم؟ 
You only owe me thirteen dollars.   تو فقط سیزده دلار بهم بدهکاری 
 
Fifteen dollars                                                     پانزده دلار 
Fifteen                                    پانزده                                 
I owe you a lot of money.                               من  بهت یه عالمه پول بدهکارم 
 
Ali owes you a lot, too.                                    علی هم یه عالمه بهت بدهکاره 
He only owes me fifteen dollars. ده دلار بدهکاره              اون فقط بهم پانز  
 
Sixteen                                                                  شانزده 
Sixteen dollars                                                   شانزده دلار 
Six                                                                            شش 
Sixteen                                                                  شانزده 
Seven                                                                     هفت 
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Seventeen                                                            هفده 
Eight                                                                        هشت 
Eighteen                                                                هجده 
Four                          چهار                                                
Fourteen                                                               چهادره 
Fifteen                                                                    پانزده 
Five                                         پنج                                  
Twelve                                                                   دوازده 
Eleven                                                                    یازده 
Thirteen                                                 سیزده                 
Three                                                                      سه 
  
a lot                                                                          یه عالمه 
a lot of money                                             یه عالمه پول          
a lot of water                                                        یه عالمه  آب 
That's a lot of water.                                        اون یه عالمه آبه 
That's too much water.                                   اون آب خیلی زیادیه 
 
My son's going to go to Iran.                        پسرم خیال داره بره به ایران 
He wants to go tomorrow.                             اون میخواد فردا بره 
He's going to go tomorrow night.               اون خیال داره فردا شب بره 
My son wants to speak with you. میخواد با شما صحبت کنه               پسرم  
He wants to speak with you.                        اون میخواد با شما صحبت کنه 
Is that your daughter?                                     آیا اون دختر شماست؟ 
 
Yes, she is my daughter.                                            ( او  مونث ) آره اون دختر منه  
She                                                                          ( مونث ) او 
She is.                                                                    او هست 
She is my daughter.                                         اون دخترمه 
He's my son.                                                       ( فشرده ) اون پسرمه 
He is my son.  
She's my daughter.                                         ( فشرده ) اون دخترمه 
She's not my daughter.                                  اون دختر من  نیست 
She lives in Canada.                                              ( مونث ) اون تو کانادا زندگی میکنه  
 
My husband's there, too.                               شوهرم هم اونجاست 
Where's my daughter?                                   دخترم کجاست؟ 
Where's she?                                                      اون کجاست؟ 
Where's my son?                                              پسرم کجاست؟ 
Where's he?                                      اون کجاست؟                   
Where is he?  
 
Is my husband there?                                     آیا شوهرم اونجاست؟ 
No, he's not.                                                        جواب منفی کوتاه 
Yes, he is.                                   جواب مثبت کوتاه                          
Do you want to speak with your husband?         آیا میخوای با شوهرت صحبت کنی؟ 
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Yes, I do.                                                              جواب مثبت کوتاه 
Yes, please.                                         ًبله لطفا                
No , not now.                                                       نه ،  الان نه 
Where's my daughter?                                   دخترم کجاست؟ 
She's here.                                                          اون اینجاست 
She can speak English.                                 اون میتونه  انگلیسی صحبت کنه 
 
I would like to eat something.                      ( غیر فشرده ) من میل دارم یه چیزی بخورم 
And your husband?                                         شوهرتون چطور؟ 
My husband would like to eat something, too.            شوهرم هم  دلش میخواد یه چیزی بخوره 
He would like to eat something, too.        اون هم میخواد یه چیزی بخوره 
 
I'd like to eat something.                                ( فشرده )  من میل دارم یه چیزی بخورم 
He'd like to eat something, too.                  ( فشرده ) اون هم ( شوهرتون ) میل داره یه چیزی بخوره 
And your daughter?                                         دخترتون چطور؟ 
 
She'd like to eat something, too.               ( فشرده ) اون هم میل داره یه چیزی بخوره 
She wants to eat something.                       اون میخواد یه چیزی بخوره 
You want to eat.                                                 شما میخواید غذا بخورید 
Do you want to eat? بخورید؟                                         آیا شما میخواید غذا  
Your son wants to eat.                                    پسرتون میخواد غذا بخوره 
 
Does your son want to eat?                          آیا پسرتون میخواد غذا بخوره؟ 
 
________________________ 
 
Do you?  
Does your daughter?  
Does she?  
Do you?  
Does your husband?  
Does he?  
_______________________ 
 
I live here.                                                             من اینجا زندگی میکنم 
Do you live here?                                              آیا شما اینجا زندگی میکنید؟ 
My son lives here.                                             پسرم اینجا زندگی میکنه 
 
Does your son live here?                               آیا پسر شما اینجا زندگی میکنه؟ 
Does he live here?                                           آیا اون اینجا زندگی میکنه؟ 
My daughter understands English.           دخترم انگلیسی میفهمه 
She understands English.                             اون انگلیسی میفهمه 
 
Does she understand Persian? ی میفهمه ؟                 آیا اون فارس  
No, she can't speak Persian.                       نه ،  اون نمیتونه فارسی صحبت کنه 
But my son understands Persian.             ولی پسرم فارسی میفهمه 
He speaks English, too.                              اون انگلیسی هم صحبت میکنه    
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 مکالمه                                   
_________________________________  
 
 مینا ،  دخترت کجاست؟ 
A: Mina, where's your daughter?  
 
 اون پاساژه. 
B: She's at the mall.  
 
 اون چی میخواد بخره؟ 
A: What does she want to buy?  
 
 میخواد یه کتاب بخره. 
B: She wants to buy a book.  
 
 مینا  امشب داری چکار میکنی؟ 
A: What are you doing tonight Mina?  
 
 دارم میرم به سوپرمارکت. لازم دارم کمی غذا بخرم.  دِلت میخواد با من بیای؟ 
B: I'm going to the supermarket. I need to buy some food. Would you like to go with me?  
 
 شاید ،  مطمئن نیستم . من هیچ پولی همرام ندارم . 
A: Maybe, I'm not sure. I don't have any money with me.  
 
 من میتونم  کمی پول بهت بدم.  من کمی پول بهت بدهکارم.   چقدر بهت بدهکارم؟ 
B: I can give you some money. I owe you some money anyway. How much do I owe you?  
 
 تو   سیزده دلار بهم بهکاری. 
A: you owe me thirteen dollars.  
 
 بفرما چهارده دلار. 
B: Here's fourteen dollars.  
 
 اما اون یه دلار بیشتر از بدهی تو به منه. 
A: But that's a dollar more than you owe me.  
 

ی بخره.بده به دخترت . مطمئنم اون میخواد یه چیز  
B: Give it to your daughter. I'm sure she wants to buy something.  
 
 باشه . مرسی.
A: All right, thanks.  
 
 خواهش میکنم.
B: You're welcome.  
 
________________  
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Ask me.                                                                 ( از من بپرسید ) از من بپرس 
Where's my daughter?                                   دخترم کجاست؟ 
I don't know where your daughter is.          نمیدونم دخترتون کجاست؟  
 
Who's that?       اون کیه؟                                                    
I don't know who that is.                                  من نمیدونم اون کیه  
 
Do you want to go?                                          آیا میخوای بری؟ 
Does your daughter want to go? بره؟               آیا دخترتون میخواد  
Where do you want to go?                            کجا میخوای بری؟ 
Where does your daughter want to go?         دخترتون کجا میخواد بره؟ 
She wants to go to the restaurant.                    اون میخواد بره به رستوران 
 
When is she going there?                             ی داره میره به اونجا؟اون ک 
I don't know when she's going there.       ی داره میره اونجانمیدونم ک 
 
Ask me.                                                                 از من بپرسید 
Where's Tehran?                                             تهران کجاست؟ 
Ask me where Tehran is.                              از من بپرسید تهران کجاست 
Where's Tehran?                                              تهران کجاست؟ 
Tehran is in Iran.  تهران تو ایرانه ( غیر فشرده                                              (  
Tehran's in Iran.                                                ( فشرده ) تهران تو ایرانه 
 
When are you going to Iran?                       ی داری میری  ایران؟ک 
Ask me when I'm going to Iran.  ی دارم میرم به ایران                  از من بپرسیدک  
When are you going to Iran?  
I'm going to Iran tomorrow.                           فردا دارم میرم ایران 
 
Where are you from?                                      شما اهل کجا هستید؟ 
Where's your husband from? اهل کجاست؟                     شوهرتون  
He's from Iran.                                                   اون اهل ایرانه 
 
Ask me where my husband is from.         ازم بپرسید " شوهرم اهل کجاست؟ 
Where's your husband from?  
He's from Iran.              اون اهل ایرانه                                       
 
 
Ask me where he is now.                                           ازم بپرسید " اون الان کجاست؟  
Where is he now?  
He's in Canada now.                                       اون الان تو کاناداست 
 

ر "  دارد .اما در اینجا به معنی " که آیا    یا    آیا  هم میاد." معمولا معنی  " اگ   If " توجه کنید " کلمه 
 
Ask me if I have a car.                                    از من بپرسید " که آیا من ماشین دارم؟  
Do you have a car?                                          آیا شما ماشین دارید 
Yes, I do.                                                               جواب مثبت کوتاه 
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه 
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___________________________  
Live  
I live.  
Lives  
She lives.  
She lives in Canada.  
One  
Eleven  
Twelve  
Three  
Thirteen  
Fourteen  
Fifteen  
Six  
Sixteen  
Seventeen  
Eighteen  
Nineteen  
If  
____________________  
 
Does your son live here?     آیا پسرتون اینجا زندگی میکنه؟                           
Ask me if my son lives here.                        از من بپرسید " که آیا پسرم اینجا زندگی میکنه؟ 
Does your son live here?  
No, he lives in Iran.                                           نه ، اون در ایران زندگی میکنه 
 
What do you want to buy?  
I want to buy a book.                                        میخوام یه کتاب بخرم 
Is my son at your house?  
No, he's not here.                                              نه ،  اون اینجا نیست 
Yes, he's here.           آره  اینجاست                                         
Is she your daughter?                                     آیا اون دختر شماست؟ 
Yes, she is.                                                          جواب مثبت کوتاه 
No, she's not.                      جواب منفی کوتاه                                 
 
Do you drink coffee?                                        آیا قهوه میخورید؟ 
Yes, I do.                                                               جواب مثبت کوتاه 
No, I don't.                            جواب منفی کوتاه                                 
 
Does your daughter drink coffee?             آیا دختر شما قهوه میخوره؟ 
Does she drink coffee?  
Yes, she drinks coffee.                                   آره ، اون قهوه میخوره 
 
Yes, she does.                                                   جواب مثبت کوتاه 
 
Do you want to buy a car?                                     آیا شما میخواید ماشین بخرید؟ 
Does your husband want to buy a car?          آیا شوهرتون میخواد ماشین بخره؟ 
Does he want to buy a car?  
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Yes, he does.                                                      جواب مثبت کوتاه 
No, he doesn't.                                                   جواب منفی کوتاه 
 
He doesn't want to buy a car.                      اون نمیخواد ماشین بخره 
 
My daughter doesn't want to live here.         دخترم نمیخواد اینجا زندگی کنه 
She doesn't want to live here.  
Where does she live?                                      کجا زندگی میکنه؟ 
What does she do?                                          چکار میکنه؟ 
What does she want to buy?                       ( مونث ) چی میخواد بخره؟ 
 
Do you live in Iran?  
No, I don't.                                                            جواب منفی کوتاه 
Yes, I do.                                               جواب مثبت کوتاه                 
 
Does your husband want some coffee?  
Yes, he does.                                                     جواب مثبت کوتاه 
No, he doesn't.                                                  جواب منفی کوتاه 
 
Tell me.     ( به من بگید ) به من بگو                                                             
Tell me you live in Iran.                                   به من بگو " تو در ایران زندگی میکنی 
I live in Iran.  
 
Ali wants to buy a car.  
I live in Canada.  
 
Your daughter doesn't drink coffee.  
 
She speaks English very well.  
a lot                                                                          یه عالمه 
Better                                                                      بهتر 
a lot better                                                             یه عالمه بهتر 
I speak English a lot better now.  
 
 
 مکالمه                               
_______________________________  
 
 اون کیه؟  میدونی اون کیه؟ 
A: Who's that? Do you know who that is?  
 

ونم اون کیه.نمید  
B: I don't know who that is.  
 
 پسرم کجاست؟  میدونی پسرم کجاست؟
A: Where's my son? Do you know where my son is?  
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 نمیدونم اون کجاست. 
B: I don't know where he is.  
 کیف پولم کجاست؟  میدونی کیف پولم کجاست؟ 
A: Where's my wallet? Do you know where my wallet is?  
 
 نمیدونم کیف پولت کجاست.  نمیدونم  کجاست. 
B: I don't know where your wallet is. I don't know where it is.  
 
 اون چیه؟  میدونی اون  چیه؟ 
A: What's that? Do you know what that is?  
 
 نمیدونم اون چیه. 
B: I don't know what that is.  
 
 دخترت کی میخواد بره به  ایران ؟   آیا میدونی  دخترت کی میخواد بره به  ایران؟  
A: When does your daughter want to go to Iran? Do you know when your daughter wants to go to Iran?  
 
 نمیدونم  اون کی میخواد بره به ایران. 
B: I don't know when she wants to go to Iran.  
 
 آیا شوهرت قهوه میخوره؟  آیا میدونی که شوهرت قهوه میخوره؟ 
A: Does your husband drink coffee? Do you know if your husband drinks coffee?  
 
 نمیدونم که اون قهوه میخوره. 
B: I don't know if he drinks coffee.  
 

ن چقدر به تو بدهکاره؟  میدونی پسرم چقدر به تو بدهکاره؟  پسر م  
A: How much does my son owe you? Do you know how much my son owes you?  
 
 نمیدونم اون چقدر به من بدهکاره. اما میدونم  اون زیاد به من بدهکار نیست. 
B: I don't know how much he owes me, but I know he doesn't owe me a lot.  
 
 پسرت الان تو کاناداست؟  آیا میدونی که پسرت الان تو کاناداست؟ 
A: Is your son In Canada now? Do you know if your sons in Canada now?  
 
 من نمیدونم که اون تو کاناداست. 
B: I don't know if he is in Canada.  
 
 آیا پسرت میدونه تو اینجا هستی؟ 
A: Does your son know you're here?  
 
 نمیدونم  که آیا اون میدونه من اینجام.  نمیدونم که آیا اون اینو میدونه.  فکر میکنم اون اینو میدونه .  
B: I don't know if he knows I'm here. I don't know if he knows that. I think he knows that. Yes, he does. 
No, he doesn't.  
 
 


